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R O M Â N I A 
JUDETUL ARAD 

MUNICIPIUL ARAD 
CONSILIUL LOCAL 

M I N U T A 
 şedinţei ordinare 

din data de19.03.2009 
nr.ad.16.390/ 20.03.2009 

  
La şedinţa ordinară a Consiliului Local al Municipiului Arad, care a avut loc în data de  

19.03.2009, au fost prezenţi 19 consilieri. Au absentat: dl.consilier Marius Ozarchevici, dl.consilier Florin 
Manta, dl.consilier Dacian Ţolea, dl.consilier Dorel Căprar. 

Preşedinte de şedinţă a fost domnul consilier Ovidiu Moşneag 
Au participat din partea executivului: dl.primar Gheorghe Falcă, dl.Bognar Levente,  viceprimar, 

dna.Geanina Pistru-Popa, viceprimar, dna.Doina Paul, Secretarul Municipiului Arad, dna.Claudia Macra, 
city manager al municipiului Arad, dl.Pavel Neamţiu, director executiv al Direcţiei Fiscale Arad, dna.Szasz 
Mirela, arhitect şef al municipiului Arad, dra.Nagy Etelca, director executiv al Serviciului Public “Direcţia 
de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară” Arad, dna.Claudia Grozavu, şef Serviciul Buget, dl.Radu Drăgan, 
şef Serviciul Urbanism şi Construcţii, dna.Florica-Mioara Popa, şef Serviciul Administrare Patrimoniu, dna 
Elena Portaru, şef Serviciul Edilitar, dl.Bogdan Faur, şef al Biroului Transporturi Căi de Comunicaţie 
Terestră, dna.Marioara Horja, consilier juridic în cadrul Direcţiei Comunicare, dl.Corneliu Neamţiu, şef 
Biroul Societăţi Comerciale, dna Mihaela Balaş, consilier juridic al Biroului Resurse Umane, dna.Corina 
Drăghici, şef al Biroului Editare Publicaţii, dra Monica Czibrik, consilier juridic al Serviciului 
Administraţie Publică Locală, dna.Florina Ispas, consilier al Serviciului Administraţie Publică Locală, 
dna.Carmen Popa, consilier, dl.Adrian Vărşendan, referent,  în cadrul aceluiaşi serviciu. 

Alţi participanţi: 
-reprezentanţi ai unor agenţi economici din subordinea Consiliului Local: dl.Seceanschi Cornel, director 
C.E.T. Arad şi dl.Adrian Nedelciu, şef al Biroului Implementare Proiecte al SC C.E.T. SA Arad;  
-alţii:dl.Daniel Tomuţa, reprezentant al Camerei Taximetriştilor şi dl.Liviu Anca, patron taxi(ptr.proiectul 
de hotărâre privind aprobarea regulamentului privind activitatea de transport în regim de taxi); 
-cetăţeni participanţi la şedinţă: dl.Vlad Botoş, dl.Unterweger Roland.  
-presa:Unatru Claudia-“Glasul Aradului”, Simona Butaru Mazăre-“Arad Expres”, Diana Mariş Costea-
“Info TV”, Csaba Papp-“Info TV”, Boşnigeanu Nicoleta-“Observator”, Andreea Pintea-“Jurnal arădean”. 

Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin publicarea în site-ul Primăriei Municipiului Arad, prin 
afişare pe panoul de afişaj de la intrarea în Primăria Municipiului Arad, în data de 13.03.2009 a Dispoziţiei 
nr.1.344/13.03.2009 a Primarului Municipiului Arad, prin comunicarea tuturor reprezentaţilor mass-media 
acreditaţi, în data de 13 martie 2009 a acestei dispoziţii,  cuprinzând data, ora, locul şedinţei şi ordinea de 
zi. La dosarul prezentei şedinţe sunt arhivate dovezi obiective în acest sens. 

Consilierii locali, primarul, viceprimarii, secretarul, precum şi toţi responsabilii din executiv au 
primit rapoartele  comisiilor de specialitate şi amendamentele formulate de consilieri. 

Convocarea şedinţei s-a asigurat prin înmânarea fiecărui consilier, în ziua de 13 martie 2009 a 
invitaţiei la şedinţă, cuprinzând data, ora şi locul desfăşurării acesteia, ordinea de zi. Documentele înscrise 
pe ordinea de zi au fost  înmânate, de asemenea,  în data de 13 martie 2009, în format electronic (CD) şi 
transmise prin poşta electronică. 
 

În continuare, am consemnat următoarele:  
(n.n.şedinţa a început cu intonarea Imnului de Stat al României) 
Dl.primar:-Bună-ziua doamnelor şi domnilor. Începem şedinţa de astăzi. Pentru că s-a epuizat mandatul de 
preşedinte al domnului Manta, vă rog să faceţi propuneri pentru un nou preşedinte de şedinţă. Domnule 
Şerb, vă rog. 
Dl.Şerb C:-Propun ca preşedinte de şedinţă pe domnul consilier Ovidiu Moşneag. 
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Dl.primar:-Mulţumesc. Mai sunt alte propuneri? Nu mai sunt. Supun la vot propunerea domnului Şerb.   
Cine este pentru? 

17 pentru 2 abţineri(dl.Moşneag şi dlDekany)-19 consilieri prezenţi. 
Domnul consilier Ovidiu Moşneag a fost ales preşedinte de şedinţă cu 17 voturi „pentru” şi 2 
„abţineri”(dl.Moşneag şi dl.Dekany)-19 consilieri prezenţi. 
Dl.primar:-Îl invităm pe domnul Moşneag aici. Avem ordinea de zi. Supun votului dumneavoastră 
următoarea  

O R D I N E   D E   Z I: 
 

1. Proiect de hotărâre privind alipirea şi dezlipirea unor imobile- iniţiativa primarului. 
2. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat Consiliului de Administraţie al Teatrului 

Clasic „Ioan Slavici” – iniţiativa primarului. 
3. Proiect de hotărâre referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune cu privire la 

achiziţionarea imobilului din Arad, Bdul Revoluţiei nr.78, ap.27- iniţiativa primarului. 
4. Proiect de hotărâre privind rezilierea prin acordul părţilor a contractului de concesionare 

nr.47/2005 şi aprobarea vânzării terenului în suprafaţă totală de 26 mp către SC IROM 
SERVICE IMPEX SRL- iniţiativa primarului. 

5. Proiect de hotărâre privind rezilierea prin acordul părţilor a contractului de concesionare 
nr.13274/29.06.1995 şi aprobarea vânzării terenului în suprafaţă totală de 434 mp, teren 
aferent blocului X-42, către SC Amarad SA- iniţiativa primarului. 

6. Proiect de hotărâre privind trecerea în proprietatea privată a Municipiului Arad a unor utilităţi- 
iniţiativa primarului. 

7. Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune la achiziţionarea unor 
imobile-iniţiativa primarului 

8. Proiect de hotărâre privind diminuarea suprafeţei de teren de la 310 mp la 301 mp, situată în 
municipiul Arad, str.Satelit nr.3-iniţiativa primarului 

9. Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 100/1.924 mp., aferentă ap. 
nr.3, parter, situat în municipiul Arad, str.Meţianu (Cernei) nr.1,  către Societatea Cooperativa 
Meşteşugărească PRECIZIA SCM-iniţiativa primarului 

10. Proiect de hotărâre  privind vânzarea unui teren în suprafaţă de 565 mp., aferent Complexului 
Comercial situat în municipiul Arad, str.Octavian Goga nr. 21,  către Societatea Cooperativa 
Meşteşugărească PRECIZIA SCM –iniţiativa primarului 

11. Proiect de hotărâre  privind vânzarea unei cote indivize de teren de 22/544 mp., aferentă ap. 
nr.34, parter, situat în municipiul Arad, B-dul Revoluţiei, nr.10, Bl.10,  către Societatea 
Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM  -iniţiativa primarului 

12. Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 17/386 mp., aferentă ap. nr. 
33, parter, situat în municipiul Arad, Calea Aurel Vlaicu, nr.153 -163, Bl.10,  către Societatea 
Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM   -iniţiativa primarului 

13. Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 9/337 mp., aferentă ap. nr. 
38, parter, situat în municipiul Arad, Piaţa Spitalului, Bl.1 B, către Societatea Cooperativa 
Meşteşugărească PRECIZIA SCM  -iniţiativa primarului 

14. Proiect de hotărâre   privind vânzarea unei cote indivize de teren de 16/366 mp., aferentă 
ap.37, parter, situat în municipiul Arad, str.Banu-Mărăcine, nr.24, Bl.1/a, sc.D,  
cătreSocietatea Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM –iniţiativa primarului 

15. Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de Fezabilitate al obiectivului de 
investiţie:”Amenajare bandă suplimentară la coborârea de pe Podul Decebal-iniţiativa 
primarului. 

16. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de restructurare a SC CET ARAD SA-
iniţiativa consilierilor locali reprezentanţi ai Consiliului Local în AGA la CET 

17. Proiect de hotărâre privind  aprobarea Studiului de Fezabilitate „Modernizare sistem de 
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Termoficare din municipiul Arad”- iniţiativa consilierilor locali reprezentanţi ai Consiliului 
Local în AGA la CET. 

18. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului  cu titlu de subvenţii pentru 
acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către SC CET Arad 
SA şi SC Compania de Apă Arad SA-iniţiativa primarului 

19. Proiect de hotărâre privind modificarea contractului nr.22/30.04.2004 pentru concesionarea 
serviciului public de salubrizare menajeră a municipiului Arad şi de dezinsecţie, dezinfecţie, 
deratizare şi a contractului nr.38/21.06.2004 de concesionare a serviciului public de 
salubrizare stradală a municipiului Arad –iniţiativa primarului 

20. Proiect de hotărâre privind  avizarea şi aprobarea Master Planului şi a Listei de investiţii 
prioritare 2009-2013 pentru realizarea proiectului Sistem Integrat de Gestionare a Deşeurilor-
iniţiativa primarului 

21. Proiect de hotărâre privind modificarea şi suplimentarea organigramei şi a statului de funcţii al 
Teatrului de Marionete Arad- iniţiativa primarului 

22. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii a Liceului de Artă 
„Sabin Drăgoi” – iniţiativa primarului 

23. Proiect de hotărâre  cu privire la modificarea statului de funcţii publice al Serviciului Public 
de Interes Local „Direcţia de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară Arad” de sub autoritatea 
Consiliului Local al Municipiului Arad- iniţiativa primarului 

24. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea construirii unui hotel de 4 stele (S+P+3E), str.Episcopiei nr.10, 
beneficiar SC Buildings Development SRL-iniţiativa primarului 

25. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea construirii unei locuinţe P+M, str.Orizontului nr.51a, beneficiar 
Crişan Beniamin Simion-iniţiativa primarului 

26. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea construirii unei locuinţe P+M şi garaj, str.Orizontului nr.46a, 
beneficiar Hălmăgean Lucian-iniţiativa primarului 

27. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea mansardării unui bar neamenajat, Arad, Calea Aurel Vlaicu 
nr.181, beneficiar Vereş Tivadar-iniţiativa primarului 

28. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea reamenajării, extinderii, schimbării destinaţiei imobilului existent 
P+2 în spaţii de cazare şi amenajare locuri de parcare,  în Arad,  str.Petru Rareş nr.1, 
beneficiar SC  Astra Vagoane Călători Arad-iniţiativa primarului 

29. Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului 
Urbanistic Zonal în vederea construirii clădirii  P+1E,  sală recepţii, amenajări exterioare, 
parcări în incintă, spaţii verzi, construirii unui hotel  P+1E , Arad, str.M.Eminescu nr.32, 34/a, 
34/B  şi str.Desseanu nr.5/a, 7,  beneficiar  S.C.PAPP S.R.L. –iniţiativa primarului 

30. Privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului Urbanistic Zonal 
„Zonă mixtă  adiacentă  Est DN 69 Arad”,  pe partea  stângă a  DN 69,  către Timişoara, 
beneficiar S.C. Property  Imobiliare S.R.L.-iniţiativa primarului 

31. Privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului Urbanistic Zonal în 
vederea extinderii Centrului Comercial ICE PLAZA,  pe partea dreaptă DN 69, către 
Timişoara,   beneficiar   S.C. Ice Property S.R.L. –iniţiativa primarului 

32. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil 
locuinţe P+2E”, Arad, str.M.Tabacovici 83, beneficiar Dudaş Carla Mariana, proiect 
nr.178/2008, elaborat de SC Arhitekt Studio SRL-Timişoara-iniţiativa primarului. 

33. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuinţă P+1, 
beneficiar Eşnican Flavius, str.Putnei nr.29 A, proiect nr. 23/2008, elaborat de către MS CAD 
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Arhitectura Design-iniţiativa primarului. 
34. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire casă 

familială P+E, beneficiar Gabor Istvan, în Arad, str.C.Brâncoveanu nr.140, înscris în CF73749 
Arad şi nr.cad.13740, proiect nr.63/2008, elaborat de SC Proiect Linia B SRL”-iniţiativa 
primarului. 

35. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil 
S+P+1E cu destinaţia de birouri, beneficiar Corpul Experţilor Contabililor şi Contabililor din 
România, str.B-dul Revoluţiei nr.92, proiect nr.73/2008, elaborat de către SC Stacons SRL”-
iniţiativa primarului. 

36. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Casă familială P+M, 
Arad, str.Hunedoarei nr.4, beneficiar Iakab Ioan, proiect nr.45/2007, elaborat de către SC Pro-
Amen Confort SRL”-iniţiativa primarului. 

37. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Modificări şi etajare 
apartament, beneficiar Benke Clara Imula, str.Ştefan Cicio Pop nr.12-14, proiect nr.84/2008, 
elaborat de către Sc Pro-Amen Confort SRL”-iniţiativa primarului. 

38. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire casă 
familială P+M, cu garaj la parter şi mansardare clădire la frontul stradal, beneficiar Balint 
Ştefan, str.E.Gârleanu nr.18, proiect nr.96/2008, elaborat de către SC Pro-Amen Confort 
SRL”-iniţiativa primarului. 

39. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire spaţiu 
comercial D+P+1E, Arad, strada Petru Rareş nr.83, proiect nr.15/2008, elaborat de SC 
Arhitectural Confort SRL, beneficiar Pantea Graţian Petra şi soţia Liana Emilia”-iniţiativa 
primarului. 

40. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire casă 
unifamilială P+M, beneficiar Lupu Marius şi soţia, în  Arad, str.Orizontului 47h, înscris în CF 
72767 Arad şi nr. top 158.1564/9-10/1-10/2-11/6, proiect nr.24/2008, elaborat de Sc Artnova 
SRL”-iniţiativa primarului. 

41. Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului comunitar de transport public local 
şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare a acestuia în municipiul Arad- initiativa 
primarului     

42. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a autorizaţiilor de transport 
în domeniul serviciilor de transport public local – initiativa primarului 

43. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitatea de transport în regim 
de închiriere-iniţiativa primarului 

44. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitatea de transport în regim 
de taxi 

45. Informare  privind deplasarea aleşilor locali în misiuni oficiale. 
46. Diverse. 

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi.  

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi.  
 

Dl.primar:-Transfer conducerea şedinţei domnului Moşneag.Până se aşează, eu îmi cer scuze, la 
un moment dat va trebui să plec, deoarece avem o întâlnire administrativă la Lugoj. Dacă sunt 
ceva probleme la punctul “Diverse”, se vor face în scris şi eu o să răspund. Domnule Moşneag, 
aveţi cuvântul! 
Dl.Moşneag O:-Da.Bună-ziua. Am scăpat de a intra în opoziţie. A fost singura modalitate, am 
devenit preşedinte! Trecem la primul punct al ordinii de zi. 
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Proiect de hotărâre privind alipirea şi dezlipirea unor imobile-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Comisiile au avizat favorabil. Supun votului dumneavoastră proiectul de hotărâre 

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi.  

S-a adoptat Hotărârea nr.66 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-19 consilieri prezenţi. 

2 
Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat Consiliului de Administraţie al 

Teatrului Clasic „Ioan Slavici” – iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Amendamentele Comisiilor nr.1 şi 3, în cadrul Comisiei Consultatuive au fost 
retrase. Da, domnule Cristea, vă rog! 
Dl.Cristea C:-Aşa, ca principiu, tot ce înseamnă tarife, la fel ca şi taxe locale, ar trebui să poarte, 
la sfârşit, o aprobare, să fie întărite de o aprobare a Consiliului Local. Da. Aceasta am propus şi în 
Comisia nr.2. Nu am observat şi propunerea Comisiei nr.1. La finalul negocierilor cred că este 
bine să se concretizeze printr-o hotărâre de consiliu. Deci acesta este amendamentul pe care il fac.  
Dl.Moşneag O:-Dau cuvântul domnului primar. 
Dl.primar:-Dacă era la tarif era OK. Ei au licitat spaţiile respective în urmă cu câţiva ani. În acest 
moment, au primit la teatru anumite solicitări de a reduce, pentru că fiind criză şi era în euro, deja 
au ajuns la o sumă mare. Deci, ei au mandat să facă singuri şi puteau chiar să şi negocieze singuri, 
dar. Ei, efectiv, ne-au trimis nouă o scrisoare şi ne-au spus: “dacă le permitem?”. Noi, acum, ce 
facem-le permitem să poarte o negociere mică, nu este o problemă să ne informeze, dar dacă 
supunem noi la vot, nu avem calitatea. Dar, ca informare, când termină ei de negociat, să facă o 
informare consilierilor, fără problemă, cu cât coboară chiria respectivă.  
Dl.Cristea C:-Domnule preşedinte, domnule primar, dragi colegi, nu-mi susţin amendamentul. 
Cred că o informare este suficientă, doar ca principiu, am vrut să spun, tot ce înseamnă taxe, tarife, 
chirii etc ar trebui să fie, la un moment dat,  de competenţa Consiliului Local. Mulţumesc.   
Dl.Moşneag O:-Da. În consecinţă, supun la vot proiectul de hotărâre 

Cine este pentru? 
17 pentru 

2 abţineri(dl.Dekanyşi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi  
S-a adoptat Hotărârea nr.67 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 17 voturi “pentru” şi 2 “abţineri”(dl.Dekany şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

3 
Proiect de hotărâre referitor la neexercitarea dreptului de preemţiune cu privire la 

achiziţionarea imobilului din Arad, Bdul Revoluţiei nr.78, ap.27- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-La comisie a fost avizat favorabil. Supun votului dumneavoastră proiectul de 
hotărâre.  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.68 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
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Proiect de hotărâre privind rezilierea prin acordul părţilor a contractului de concesionare 
nr.47/2005 şi aprobarea vânzării terenului în suprafaţă totală de 26 mp  

către SC IROM SERVICE IMPEX SRL- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-La comisie a fost avizat favorabil. Supun votului dumneavoastră proiectul de 
hotărâre.  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.69 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

5 
Proiect de hotărâre privind rezilierea prin acordul părţilor a contractului de concesionare 
nr.13274/29.06.1995 şi aprobarea vânzării terenului în suprafaţă totală de 434 mp, teren 

aferent blocului X-42, către SC Amarad SA- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-La comisie a fost avizat favorabil. Supun votului dumneavoastră proiectul de 
hotărâre.  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.70 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Domnule profesor, mergem până la sfârşit pe abţinere? Da. Bun. Am înţeles.  

6 
Proiect de hotărâre privind trecerea în proprietatea privată a Municipiului Arad a unor 

utilităţi- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.71 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
 

7 
Proiect de hotărâre privind neexercitarea dreptului de preemţiune la achiziţionarea unor 

imobile-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în cadrul comisiilor. Da. Domnule Cristea, poftiţi.  
Dl.Cristea C:-Nu ştiu, nu văd în documentaţie, am cerut şi în comisie, de acum înainte, toate 
aceste hotărâri să cuprindă şi cine vinde. Deci, cine doreşte să vândă, cine doreşte să cumpere, să 
ştim! Cred că nu este nici un secret. 
Dl.Moşneag O:-A, nu v-a fost prezentat în cadrul comisiei? 
Dl.Cristea C:-Ba da. Eu zic ca principiu, de acum înainte, să apară în documentaţie!  
Dl.Moşneag O:-Dar, acum, sincer, eu am mai, noi ne-am uitat peste dosare şi documentele erau 
trecute, erau în dosare.  
Dl.Cristea C:-Da. Dar măcar în referat sau  în expunerea de motive, de acum înainte. O să mai 
avem cazuri din acestea! 
Dl.Moşneag O:-Bun. Am înţeles. Este recomandare. Da. Supun la vot proiectul de hotărâre 

Cine este pentru? 
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1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.72 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

8 
Proiect de hotărâre privind diminuarea suprafeţei de teren de la 310 mp la 301 mp, situată 

în municipiul Arad, str.Satelit nr.3-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.73 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

9 
Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 100/1.924 mp., aferentă 

ap. nr.3, parter, situat în municipiul Arad, str.Meţianu (Cernei) nr.1,  către Societatea 
Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.74 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

10 
Proiect de hotărâre  privind vânzarea unui teren în suprafaţă de 565 mp., aferent 

Complexului Comercial situat în municipiul Arad, str.Octavian Goga nr. 21,  către 
Societatea Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM –iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.75 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

11 
Proiect de hotărâre  privind vânzarea unei cote indivize de teren de 22/544 mp., aferentă ap. 

nr.34, parter, situat în municipiul Arad, B-dul Revoluţiei, nr.10, Bl.10,  către Societatea 
Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM  -iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.76 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

12 
Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 17/386 mp., aferentă ap. 

nr. 33, parter, situat în municipiul Arad, Calea Aurel Vlaicu, nr.153 -163, Bl.10,  către 
Societatea Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM   -iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  
Cine este pentru? 
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18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.77 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

13 
Proiect de hotărâre privind vânzarea unei cote indivize de teren de 9/337 mp.,  
aferentă ap. nr. 38, parter, situat în municipiul Arad, Piaţa Spitalului, Bl.1 B,  

către Societatea Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM  -iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.78 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

14 
Proiect de hotărâre   privind vânzarea unei cote indivize de teren de 16/366 mp., aferentă 

ap.37, parter, situat în municipiul Arad, str.Banu-Mărăcine, nr.24, Bl.1/a, sc.D,  către 
Societatea Cooperativa Meşteşugărească PRECIZIA SCM –iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- Proiectul este avizat favorabil în toate comisiile. Supun la vot  
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.79 a Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv cu 18 voturi “pentru” şi 1 “abţinere”(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
Dl.Dekany T:-Am o intervenţie, dacă-mi daţi voie. 
Dl.Moşneag O:-Da, poftiţi! 
Dl.Dekany T:-Vă rog frumos să consemnaţi în procesul-verbal că opoziţia este constructivă, 
pentru că cele 14 puncte nu treceau cu 16 voturi! Şi faptul că acest lucru vi-l spun la sfârşit, nu 
înainte.  
Dl.Moşneag O:-Am reţinut. Vă mulţumim! 
Dl.Dekany T:- Şi vă rog ca pe viitor să ţineţi cont şi de recomandările noastre! 
Dl.Moşneag O:-Asta sună pentru preşedinţele de şedinţă. 
Dl.Dekany T:-Dacă domnul primar nu este aici! 

15 
Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Studiului de Fezabilitate al obiectivului de 

investiţie:”Amenajare bandă suplimentară la coborârea de pe Podul Decebal 
-iniţiativa primarului. 

Dl.Moşneag O:-A fost un amendament, care în cadrul Comisiei Consultative a fost lămurit. În 
consecinţă, retras. Drept urmare, are cuvântul domnul Cristea. 
Dl.Cristea C:-M-am opus acestui proeict de hotărâre în comisie şi vreau să aduc câteva 
argumente pe sprijinul opoziţiei pe care l-am avut în comisie. În primul rând un argument de fond-
această lucrare nu va rezolva problema decongestionării traficului de pe rampa podului, din 
păcate. Ar fi bine să găsim o soluţie care să rezolve, dar aceasta nu este acea soluţie care va 
rezolva. Nu am văzut, am primit doar în comisie studiul de fezabilitate, era frumos dacă l-am fi 
avut şi în materialele consilierilor. Nu rezultă de nici unde, din nici un borderou de calcul, cum va 
creşte traficul şi fluxul, pentru că aceasta este o treabă inginerească la urma urmei. Se ştie foarte 
bine că dacă la capătul unui traseu ai aceeaşi secţiune, n-are cum să se mărească sau să deblocăm 
traficul pe segmentul dinainte. Deci, acest trafic coboară tot în nişte străzi care nu sunt rezolvate 
din punctul acesta de vedere. Mai mult de atât, am început în acea zonă să desfiinţăm spaţiile verzi 
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dintre Boul Roşu şi Liceul “Moise Niocoară”, mă refer în dreptul “Pedagogicului”, eu, care circul 
zilnic pe acolo, de vreo câteva ori pe zi, pentru că locuiesc în Aradul Nou, pot să vă spun că 
traficul nu s-a rezolvat, am desfiinţat doar două spaţii verzi. Urmează acum să luăm o bucată din 
terenul Liceului “Moise Nicoară”, din taluzul care dă spre pista de atletism şi să facem acolo un 
zid de sprijin. Urmează să luăm jumătate din spaţiul verde din faţa Liceului “Moise Nicoară” pe 
parte dinspre terenul de  sport şi vreau să-mi explice mie cineva, care este de specialitate de 
drumuri, să-mi explice cum se face o bandă de intrare, în calitate de specilaist, da, la Senat, cum se 
face o bandă de intrare, care intră în artera principală exact pe trecerea de pietoni din faţa Liceului 
“Moise Nicoară”. Deci, mi se pare o lucrare non-inginerească! Îmi pare foarte rău că trebuie să o 
spun. 
Dl.Moşneag O:-Domnule consilier, o să primiţi lămuriri din partea... 
Dl.Cristea C:-Da. Vreau să mai adaug, dacă-mi permiteţi, că specialiştii nu au avizat acest studiu 
de fezabilitate, Comisia Tehnică, formată din specialişti, din proiectanţi, urbanişti, ingineri, 
arhitecţi, care s-a întrunit pentru a analiza această lucrare, am fost şi eu prezent la acea şedinţă, în 
unanimitate, au respins acest studiu de fezabilitate. Este o iluzie, doar, că vom rezolva problema 
de acolo şi mai mult rău vom face situaţiei actuale. Mulţumesc.  
Dl.Moşneag O:-Domnule Cristea, mergeţi la prea multe şedinţe, din cauza aceasta! Nu. A fost o 
glumă! Pot să vă spun că faptul că a apărut o bandă în plus prin faţa Liceului “Dimitrie 
Ţichindeal”, trebuie să recunoaştem că a ajutat, în sens pozitiv, traficul. Iar pentru celelalte 
lămuriri tehnice, domnule Drăgan, aveţi cuvântul! 
Dl.Drăgan R:-Eu ce pot să vă spun, că la Comisia Tehnică s-a discutat problema. Într-adevăr, au 
fost discuţii vis a vis de rezolvarea sau nu a acestei situaţii, prin banda de viraj la dreapta, dar 
membrii comisiei nu trebuie să dea aviz, pentru că la certificatul de urbanism nu se eliberează 
aviz, doar pentru documentaţiile de urbanism tip PUD,  PUZ, pentru acestea eliberează Comisia 
Tehnică  aviz. O părere personală-folosesc mult traseul de pe podul Decebal, pentru că locuiesc în 
Subcetate şi vin de acasă la serviciu pe acest traseu, de multe ori întâlnim şoferi sau să zicem 
participanţi la trafic, care, înainte de a ajunge la semafor pentru a vira la dreapta, depăşesc coloana 
de maşini şi după aceea-mă rog, nu am vrut să nominalizez anumite persoane-şi după aceea 
virează la dreapta. Deci, încalcă, oarecum legea circulaţiei, că depăşeşte coloana şi după aceea 
virează la dreapta. Deci, nu se rezolvă problema, dar cred că se îmbunătăţeşte. O să-l rog pe 
colegul meu, domnul Faur, fiind specialist în această problemă, să vă mai dea lămuriri.  
Dl.Faur B:-Într-adevăr, fluidizarea traficului în acea zonă va rezulta tocmai din faptul că va 
separa cele două fluxuri de “înainte” şi “la dreapta”. Şi din  momentul în care această bandă va fi 
realizată vom avea o bandă dedicată pentru virajul la dreapta, astfel încât cei care vor să meargă 
înainte să nu mai fie obstrucţionaţi de cei care vor să vireze drepata. Pe direcţia “înainte” rămâne, 
într-adevăr, o singură bandă pe Nicolae Bălcescu. Dar, odată ce îi scoatem pe o bandă proprie pe 
cei care fac dreapta, eu zic că în mare măsură se va rezolva problema ambuteiajelor. În ceea ce 
priveşte trecerea de pietoni, într-adevăr, virajul dreapta, banda de încadrare este proiectată în 
studiul de fezabilitate până în zona trecerii de pietoni, însă trecerea de pietoni, în sine, va fi mutată 
puţin în stânga, practic, în zona semaforului, astfel încât, practic, vor fi protejaţi şi copii care vor 
trece pe la semafor şi va fi un punct în plus, să zic,  pentru siguranţa copiilor, care merg la terenul 
de sport.  
Dl.Moşneag O:-Da. Mulţumesc. Sper că aţi primit clarificările pe care le-aţi dorit. Da. Vă rog! 
Dl.Cristea C:-Da. Deci, nu mă bucur, dar constat că specialiştii şi din cadrul executivului întăresc 
ideea că va rezolva problema de fond. Şi aici trebuie să-l contrazic pe antevorbitor-nu trebuie să fi 
inginer de drumuri, trebuie să ştii un pic de, un pic să ai simţ tehnic, să-ţi dai seama că fluxul de 
circulaţie este dat de punctele cele mai înguste. Or, punctele cele mai înguste nu se află în acel loc 
şi sunt străzile către care dirijăm acest trafic. Nerezolvând acele puncte, traficul se va muta, într-
adevăr, un pic mai jos, în stradă, dar vor rămâne... Încă o dată, vreau să revin la  aspectul legat de 
Liceul “Moise Nicoară”. Deci,  începem să luăm bucăţi şi din aceste terenuri de sport, puţinele 
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care au mai rămas în zona centrală a Aradului. Am luat deja de la Ţichindeal jumătate din teren 
pentru o sală, tot o sală de sport, dar se putea găsi un alt loc, să nu desfiinţăm un teren de sport, 
acum începem să luăm şi din “Moise Nicoară”. Este doar începutul. Şi, mă întristează şi mai tare 
faptul că am aflat acum că se va muta şi trecerea de pietoni din axul liceului, care era normal, era 
din axul liceului în axul terenului. Era şi monumental, dacă doriţi,  şi ca aspect, are o anumită 
logică şi o anumită greutate, dacă doriţi. Mă rog, îmi menţin punctul de vedere că este o soluţie, o 
cârpeală, care nu rezolvă problema. Din păcate! Mulţumesc.  
Dl.Moşneag O:-Mulţumesc. Are cuvântul domnul viceprimar Bognar. 
Dl.Bognar L:-Da. Am fost ieri în zona propusă. Eu, ceea ce nu am văzut, este soluţia pentru 
terenul Liceului “Moise Nicoară” Deci, efectiv, este, la ora actuală, singura pistă de atletism pe 
care o avem în municipiu pentru acest gen de sport. Deci, eu nu am văzut soluţia. Nu ştiu dacă s-ar 
putea prezenta. Eu mă abţin la acest punct de vedere, că trebuie să avem grijă de siguranţa copiilor 
care vor face sport acolo. Şi acest lucru nu rezultă de aici. Că, practic, Doamne fereşte, am văzut 
acum un accident cu pavajul, mai trece unul cu vreo remorcă şi intră, din greşeală, prea mult în 
dreapta, am putea să avem probleme. Deci, partea aceasta de siguranţă nu am văzut-o în proiect, 
cum rezolvăm protecţia faţă de copii care fac sport, pe teren.  
Dl.Moşneag O:-Da. Am înţeles că, totuşi, pista nu va fi afectată, dar, totuşi, pentru lămuriri, 
domnul Faur are cuvântul. 
Dl.Faur B:-Într-adevăr, pista de atletism nu va fi afectată. Zidul de sprijin este în afara acesteia. 
Iar, în ceea ce priveşte siguranţa copiilor, pot spune că nu se modifică nimic în rău, ca să spun aşa. 
Prin absurd, şi acum un camion, în această zonă, accesul camioanelor este interzis. Aşadar, prin 
absurd şi acum, un camion, eu ştiu, ar putea să treacă prin gard şi să ajungă pe pista de atletism.  
Dl.Bognar L:-Ar trebui ridicat, cum să spun, un fel de perete de beton pentru a proteja.  
Dl.Faur B:-Studiul de fezabilitate prevede parapeţi metalici pe toată lungimea. 
Dl.Moşneag O:-Da. Mulţumesc. Mai doreaţi să spuneţi ceva?  
Dl.Faur B:-Mai voiam să spun că sunt două rânduri-unul între carosabil şi trotuar şi unul între 
trotuar şi pista de... între teren. Deci, două rânduri de parapeţi metalici vor despărţi. 
Dl.Moşneag O:-Da. Am înţeles. Înainte de a supune proiectul votului dumneavoastră şi pentru că 
ni s-a atras atenţia că astăzi am avut o opoziţie constructivă, tocmai de aceea, această dezbatere, pe 
acest subiect, vedeţi că a decurs frumos, totuşi, doresc, înainte de a vota acest proiect să-i aduc 
aminte domnului Cristea că tatăl dumnealui, însuşi, era cel care ne atrăgea atenţia că acele spaţii 
verzi de 20 de cm., aşa zise spaţii verzi, erau cele care produceau acel praf datorită faptului că era 
pământul mai înalt decât, da, dacă reţin eu corect. Deci, nu putem să spunem că a fost distrus un 
spaţiu verde, adică, nu ar fi corect! Atâta timp cât acel spaţiu verde, de fapt, producea mai multă 
poluare. 
Dl.Cristea C:-Mă obligaţi să răspund, trebuie să iau a treia oară cuvântul. Se referea la nivelul 
pământului din aceste spaţii verzi. Aceasta este o problemă a Gospodăriei Comunale, pe care o 
poate rezolva. Deci, nu este o problemă de urbanism. Vreau să spun că se puteau face parcările 
acelea în faţă la Ţichindeal şi fără să taie toţi copacii de acolo. Se puteau rezolva cu un pic de 
bună-credinţă. Însă, vreau să vă atrag atenţia din nou că acest proiect va schimba total modul în 
care arată acel ansamblu de clădiri din jurul Pieţei Liceului sau cum se numeşte acuma şi este un 
ansamblu frumos. Este păcat să intrăm cu bocancii, părerea mea! Şi este, cum spunea domnul 
viceprimar, ultimul teren de atletism din reţeaua şcolară, pe care îl avem în zona centrală. 
Mulţumesc.  
Dl.Moşneag O:-Bine. Vă mulţumesc. În consecinţă, supun proiectul votului dumneavoastră.  

Cine este pentru? 
15 pentru 

3 abţineri(dl.Bognar, dl.Popa, dl.Moisescu) 
1 împotrivă(dl.Cristea)-19 consilieri prezenţi. 
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S-a adoptat Hotărârea nr.80 a Consiliului Local al Municipiului Arad cu 15 voturi pentrru, 3 
abţineri(dl.Bognar, dl.Popa, dl.Moisescu) şi 1 vot împotrivă(dl.Cristea)-19 consilieri prezenţi. 

16 
Proiect de hotărâre privind  aprobarea Programului de restructurare a SC CET ARAD SA-

iniţiativa consilierilor locali reprezentanţi ai Consiliului Local în AGA la CET 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Sunt observaţii? Da, poftiţi. 
Dl.Dekany T:-Aici aş vrea să iau cuvântul. Care este poziţia sindicatelor în această problemă, 
dacă poate să ne spună cineva din partea executivului, de la Biroul Societăţi Comerciale sau din 
partea SC CET SA ? 
Dl.Moşneag O:-Da. Domnul director, vă rog frumos! Poftiţi la microfon! 
Dl.Dekany T:-Dacă-mi permiteţi, în aceeaşi idee, până vine domnul director la microfon, să mai 
continui cu întrebarea? Dacă cei care sunt disponibilizaţi primesc o protecţie socială? Mă refer la 
salarii compensatorii sau alte forme sau reconversia muncii. Mulţumesc.  
Dl.Seceanschi C:-Exact cum am prezentat situaţia în comisiile de specialitate, pot să vă răspund şi 
dumneavoastră. Programul de restructurare este o necesitate. Practic, s-a făcut în această etapă o 
primă parte a restructurării CET-ului. S-a mers pe principiul respectării Contractului Colectiv de 
Muncă şi au fost disponibilizaţi un număr de persoane destul de redus. Şi din această categorie, fac 
cei care au cerut ei, cei care au avut condiţii de pensionare şi, bineînţeles, cei care au abateri 
disciplinare. Sindicatele, normal, că îşi apără interesele. Ei au fost împotriva acestui lucru, dar am 
considerat că nu este o problemă majoră acum, pentru că numărul disponibilizărilor este destul de 
redus. În ceea ce priveşte persoanele care vor fi disponibilizate, vor primi până la 12 salarii 
compensatorii, în funcţie de vechimea pe care o au în CET. Problemele deosebite le-am discutat. 
Au fost trei cazuri mai speciale cu cei de la sindicat şi le-am discutat pe fiecare în parte. Le-am 
oferit şi alte posibilităţi, le-am oferit şi alte locuri de muncă, unii au acceptat şi alţii nu.  
Dl.Moşneag O:-Da. Vă mulţumesc. 
Dl.Dekany T:-Mulţumesc pentru răspuns. Este corect. 
Dl.Moşneag O:-Da. Supun proiectul votului dumneavoastră 

Cine este pentru? 
17 pentru  

2 abţineri(dl.Moisescu şi dra.Hotăran)-19 consilieri prezenţi.  
S-a adoptat Hotărârea nr.81 a Consiliului Local al Municipiului Arad cu 17 voturi pentru şi 2 
abţineri(dl.Moisescu şi dra Hotăran)-19 consilieri prezenţi. 

17 
Proiect de hotărâre privind  aprobarea Studiului de Fezabilitate „Modernizare sistem de 

Termoficare din municipiul Arad”- iniţiativa consilierilor locali reprezentanţi ai  
Consiliului Local în AGA la CET 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot proiectul de hotărâre 

Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.82 a  Consiliului Local al Municipiului Arad cu 18 voturi pentru şi 1 
abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

18 
Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării ajutorului  cu titlu de subvenţii pentru 

acoperirea diferenţei de preţ şi tarif la energia termică livrată populaţiei către  
SC CET Arad SA şi SC Compania de Apă Arad SA-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot proiectul de hotărâre 
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Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dl.Cristea)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.83 a  Consiliului Local al Municipiului Arad cu 18 voturi pentru şi 1 
abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

19 
Proiect de hotărâre privind modificarea contractului nr.22/30.04.2004 pentru concesionarea 
serviciului public de salubrizare menajeră a municipiului Arad şi de dezinsecţie, dezinfecţie, 

deratizare şi a contractului nr.38/21.06.2004 de concesionare a serviciului public de 
salubrizare stradală a municipiului Arad –iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
17 pentru 

1 vot împotrivă(dl.Cristea) 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.84 a  Consiliului Local al Municipiului Arad cu 17 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă(dl.Cristea)şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

20 
Proiect de hotărâre privind  avizarea şi aprobarea Master Planului şi a Listei de investiţii 

prioritare 2009-2013 pentru realizarea proiectului Sistem Integrat de Gestionare a 
Deşeurilor 

-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
17 pentru 

1 vot împotrivă(dl.Cristea) 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.85 a  Consiliului Local al Municipiului Arad cu 17 voturi pentru, 1 vot 
împotrivă(dl.Cristea)şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

21 
Proiect de hotărâre privind modificarea şi suplimentarea organigramei şi a statului de 

funcţii al Teatrului de Marionete Arad- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.86 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-19 consilieri prezenţi. 

22 
Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei şi a statului de funcţii a  

Liceului de Artă „Sabin Drăgoi” – iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.87 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu unanimitate de voturi-19 consilieri prezenţi. 
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23 
Proiect de hotărâre  cu privire la modificarea statului de funcţii publice al Serviciului Public 
de Interes Local „Direcţia de Dezvoltare şi Asistenţă Comunitară Arad” de sub autoritatea 

Consiliului Local al Municipiului Arad- iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.88 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

24 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal în vederea construirii unui hotel de 4 stele (S+P+3E), 
str.Episcopiei nr.10, beneficiar SC Buildings Development SRL-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.89 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

25 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal în vederea construirii unei locuinţe P+M, str.Orizontului nr.51a, 
beneficiar Crişan Beniamin Simion-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.90 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

26 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal în vederea construirii unei locuinţe P+M şi garaj, str.Orizontului 
nr.46a, beneficiar Hălmăgean Lucian-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.91 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

27 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal în vederea mansardării unui bar neamenajat, Arad, Calea Aurel 
Vlaicu nr.181, beneficiar Vereş Tivadar-iniţiativa primarului 
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Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.92 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

28 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 
Planului Urbanistic Zonal în vederea reamenajării, extinderii, schimbării destinaţiei 
imobilului existent P+2 în spaţii de cazare şi amenajare locuri de parcare,  în Arad,  

str.Petru Rareş nr.1, beneficiar SC  Astra Vagoane Călători Arad-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot proiectul de 
hotărâre. 

Cine este pentru? 
18 pentru 

1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.93 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

29 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal în vederea construirii clădirii  P+1E,  sală recepţii, amenajări 
exterioare, parcări în incintă, spaţii verzi, construirii unui hotel  P+1E , Arad, 

str.M.Eminescu nr.32, 34/a, 34/B  şi str.Desseanu nr.5/a, 7,  beneficiar  S.C.PAPP S.R.L. –
iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:- :-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Da. Domnule Cristea, vă 
rog. 
Dl.Cristea C:-În cadrul Comisiei nr.2 a fost un amendament, însuşit de toată comisia, aici văd că 
nu apare. Şi anume: să se condiţioneze şi a fost de acord şi executivul cu propunerea noastră-
„înălţimea la coamă să nu depăşească înălţimea celorlalte clădiri; să fie lipită stânga-dreapta şi să 
fie la frontul stradal”. Da este o greşeală. Amendamentul pe care îl găsiţi la punctul 32, comisia l-a 
propus pentru punctul 29. 
Dl.Moşneag O:-Bun. La ce stradă faceţi referire?  
Dl.Cristea C:-La strada Mihai Eminescu.  
Dl.Moşneag O:-Da. Supun la vot amendamentul propus de domnul Cristea  

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi. 

Amendamentul domnului consilier Cristea a fost aprobat cu unanimitate de voturi-19 consilieri 
prezenţi. 
Dl.Dekany T:-Mulţumim puterii. 
Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. 

Cine este pentru? 
Unanimitate-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.94 a  Consiliului Local al Municipiului Arad,în ansamblu, cu 
unanimitate de voturi. 

30 
Proiect de hotărâre privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea 

Planului Urbanistic Zonal „Zonă mixtă  adiacentă  Est DN 69 Arad”,  pe partea  stângă a  
DN 69,  către Timişoara, beneficiar S.C. Property  Imobiliare S.R.L.-iniţiativa primarului 
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Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.95 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

31 
Privind avizarea studiului de oportunitate referitor la întocmirea Planului Urbanistic Zonal 

în vederea extinderii Centrului Comercial ICE PLAZA,  pe partea dreaptă DN 69, către 
Timişoara,   beneficiar   S.C. Ice Property S.R.L. –iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. 
Cine este pentru? 

18 pentru 
1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.96 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

32 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil 

locuinţe P+2E”, Arad, str.M.Tabacovici 83, beneficiar Dudaş Carla Mariana, proiect 
nr.178/2008, elaborat de SC Arhitekt Studio SRL-Timişoara-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Amendamentul de la acest proiect, de fapt, s-a transferat la punctul 29. Da. 
Domnule Cristea, vă rog. 
Dl.Cristea C:-Eu, nu mai ţin minte, cred că m-am abţinut sau am votat „împotrivă” în comisie. 
Chiar locuiesc în zonă şi am avut discuţii şi cu oamenii, cu cetăţenii din jur. Din câte înţeleg, P+2, 
ceea ce se propune, este perfect încadrat în regulamentul de urbanism, pe care îl avem pentru zona 
respectivă, ceea ce este în regulă. Însă, noi, de regulă, votăm nu numai partea aceasta de legalitate, 
ci şi oportunitatea. Şi de aceea, am şi votat „împotrivă” şi voi vota „împotrivă” şi acum. Toţi din 
acea zonă, toţi, fără nici o excepţie, şi-au construit case P+1. Deci, acesta este specificul zonei. Şi, 
chiar dacă regulamentul permite P+2, propunerea mea este de a solicita refacerea acestui Plan 
Urbanistic de Detaliu pentru parter plus un etaj. Doresc să supuneţi la vot aceasta.  
Dl.Moşneag O:-Supun la vot propunerea de amânare a proiectului de hotărâre. 

Cine este pentru? 
4 pentru(dl.Cristea, dl.Popa, dl.Moisescu, dra.Hotăran) 

2 abţineri(dl.Bognar şi dl.Moşneag) 
13 împotrivă-19 prezenţi. 

Propunerea de amânare a proiectului de hotărâre a fost respinsă. S-au înregistrat următoarele 
voturi: 4 pentru amânare(dl.Cristea, dl.Popa, dl.Moisescu, dra.Hotăran), 2 abţineri(dl.Bognar şi 
dl.Moşneag) şi 13 voturi împotrivă-19 consilieri prezenţi. 
 
Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? 
13 pentru 

4 abţineri(dl.Bognar, dl.Popa, dl.Cristea, dra.Hotăran) 
2 împotrivă(dl.Moisescu şi dl.Dekany)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.97 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 13 voturi pentru, 4 abţineri(dl.Bognar, dl.Popa, dl.Cristea, dra.Hotăran) şi 2 voturi 
împotrivă(dl.Moisescu şi dl.Dekany). 
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33 

Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu ,,Construire locuinţă 
P+1, beneficiar Eşnican Flavius, str.Putnei nr.29 A, proiect nr. 23/2008,  

elaborat de către MS CAD Arhitectura Design-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 

Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.98 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv,cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

34 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire casă 
familială P+E, beneficiar Gabor Istvan, în Arad, str.C.Brâncoveanu nr.140, înscris în 

CF73749 Arad şi nr.cad.13.740, proiect nr.63/2008, elaborat de SC Proiect Linia B SRL”-
iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
Cine este pentru? 

18 pentru  
1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.99 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv,cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

35 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire imobil 
S+P+1E cu destinaţia de birouri, beneficiar Corpul Experţilor Contabililor şi Contabililor 
din România, str.B-dul Revoluţiei nr.92, proiect nr.73/2008, elaborat de către SC Stacons 

SRL”iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 

Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.100 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

36 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Casă familială P+M, 
Arad, str.Hunedoarei nr.4, beneficiar Iakab Ioan, proiect nr.45/2007, elaborat de către SC 

Pro-Amen Confort SRL”-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 

Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.101 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

37 
Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic de Detaliu „Modificări şi etajare 
apartament, beneficiar Benke Clara Imula, str.Ştefan Cicio Pop nr.12-14, proiect nr.84/2008, 

elaborat de către Sc Pro-Amen Confort SRL”-iniţiativa primarului. 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
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Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.102 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

38 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu  

„Construire casă familială P+M, cu garaj la parter şi mansardare clădire la frontul stradal,  
beneficiar Balint Ştefan, str.E.Gârleanu nr.18”, proiect nr.96/2008,  
elaborat de către SC Pro-Amen Confort SRL”-iniţiativa primarului 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
Cine este pentru? 

18 pentru  
1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.103 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

39 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire spaţiu 
comercial D+P+1E, Arad, strada Petru Rareş nr.83, proiect nr.15/2008, elaborat de SC 

Arhitectural Confort SRL, beneficiar Pantea Graţian Petra şi soţia Liana Emilia” 
-iniţiativa primarului. 

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
Cine este pentru? 

18 pentru  
1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.104 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

40 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic de Detaliu „Construire casă 

unifamilială P+M, beneficiar Lupu Marius şi soţia, în  Arad, str.Orizontului 47h, înscris în 
CF 72767 Arad şi nr. top 158.1564/9-10/1-10/2-11/6, proiect nr.24/2008, elaborat de Sc 

Artnova SRL”-iniţiativa primarului. 
Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 

Cine este pentru? 
18 pentru  

1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.105 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

41 
Proiect de hotărâre privind aprobarea înfiinţării serviciului comunitar de transport public 

local şi a Regulamentului de organizare şi funcţionare a acestuia în municipiul Arad- 
initiativa primarului     

Dl.Moşneag O:-Proiectul a fost avizat favorabil în cadrul comisiilor. Supun la vot 
Cine este pentru? 

18 pentru  
1 abţinere(dlMoisescu)-19 consilieri prezenţi. 

S-a adoptat Hotărârea nr.106 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în varianta prezentată de 
executiv, cu 18 voturi pentru şi 1 abţinere(dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
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42 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de acordare a autorizaţiilor de 

transport în domeniul serviciilor de transport public local – initiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Aici există 3 amendamente. Da. Vă rog, domnule consilier Schill.  
Dl.Schill G:-Da. Vă rog să-mi permiteţi să aduc la cunoştinţă următorul amendament: 
1.-Anexa 1, articolul 37,  litera „i”-se modifică şi va avea următorul conţinut:”în cazul neridicării 
autorizaţiei în 60 de zile”. Deci este anexă la articolul 37, litera „i”;  
2.-La articolul 42, alineatul 1, la „Cuantumul tarifului de autorizare”, se elimină TVA-ul;  
3.-La anexa 6 a Regulamentului „Taxe speciale”, se modifică prin eliminarea punctului 2-„Taxă 
de eliberare”. Prelungirea valabilităţii autorizaţiei de transport 600.  
Dl.Moşneag O:-Supun votului dumneavoastră amendamentele, în bloc 

Cine este pentru? 
17 pentru 

2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
Amendamentele au fost aprobate cu 17 voturi pentru şi 2 abţineri(dl.Moisescu şi dl.Şerb)-19 
consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu  

Cine este pentru? 
17 pentru 

2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.107 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în ansamblu, cu 17 
voturi pentru şi 2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

43 
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitatea de transport în 

regim de închiriere-iniţiativa primarului 
Dl.Moşneag O:-Sunt trei amendamente. Colegul Schill din nou vi le va expune. 
Dl.Schill G:-Da. Sunt numai 3.  
1.-La articolul 12 din anexa 1 se modifică şi va avea următorul conţinut: „Modelul ecusoanelor 
este prezentat în anexa nr.1 D, la prezentul regulament. Fondul acestora fiind alb. Acestea vor fi 
tip autocolant pentru lipirea în interiorul autovehiculului, pe parbrizul din spate. Dimensiunea 
acestora se va încadra într-un dreptunghi de 200/150 mm.”; 
2.-La articolul 14, anexa 1, se modifică şi va avea următorul conţinut: „autorizaţia de transport se 
eliberează în condiţiile hotărârii Consiliului Local privind aprobarea Regulamentului de 
acordare a autorizaţiilor de transport în domeniul serviciilor de transport public local”;  
3.-Solicit să se elimine punctul „taxa de eliberare şi vizare a autorizaţiei de transport-600 lei”.  
Acestea sunt cele 3 amendamente pe care vă rog să le aprobaţi, pentru a le putea aplica. 
Dl.Moşneag O:-Da. Mulţumesc. Supun la vot amendamentele propuse de domnul consilier 
Gheorghe Schill. 

Cine este pentru? 
17 pentru  

2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
Amendamenentele domnului consilier Schill au fost aprobate cu 17 voturi pentru şi 2 
abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. 

Cine este pentru? 
17 pentru  

2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
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S-a adoptat Hotărârea nr.108 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în ansamblu, cu 17 
voturi pentru şi 2 abţineri(dl.Şerb şi dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

44  
Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului privind activitatea de transport în 

regim de taxi 
Dl.Moşneag :-Doriţi să propuneţi acum un amendament? Da, haideţi, vă rog! 
Dl.Cristea C:-La Comisia nr.2 a avizat proiectul cu un amendament şi anume: păstrarea 
numărului de autorizaţii la 1200, nu restrângerea lor la 800, cum era iniţial formulat 
proiectul.Dacă doriţi, voi motiva. Cred că este în favoarea păstrării unui mediu concurenţial cât 
mai bun, iar o măsură de restrângere al acestora ar favoriza protecţionismul, să zic aşa, în piaţa 
aceasta. Deci, cred că pentru a ridica nivelul, calitatea serviciilor şi sub aspect financiar şi ca şi 
calitate este bine să lăsăm o concurenţă cât mai deschisă. Mulţumesc.  
Dl.Moşneag O:-Am înţeles. Noi am discutat asupra acestui amendament. Oricum, datorită 
prevederilor legale, tot 1200, deci, practic, acest amendament... 
Dl.Dekany T:-Dar, am înţeles că este un reprezentant în sală al Camerei Taximetriştilor. Să 
vedem poziţia lor! 
Dl.Moşneag O:-Doriţi să luaţi cuvântul dumneavaostră? 
Dl.Dekany T:-Dorim noi să auzim poziţia! 
Dl.Moşneag O:-Degeaba doriţi dumneavaostră, dacă nu doreşte domnul! Îmi pare rău! Deci, 
trebuie să fie de ambele părţi. Da. Vă rog să veniţi la microfon. 
Dl.TomuţaD:-Vreau să vă salut, în primul rând, să vă spun bună-ziua! Problema este în felul 
următor: 
Dl.Moşneag O:-Vă rog să vă spuneţi numele. Eu vă cunosc, personal, dar poate că sunt aici dintre 
aceia care nu vă cunosc.  
Dl.Tomuţa D:-Tomuţa Daniel mă numesc, preşedintele Camerei Taximetriştilor din Arad. 
Reprezint cei 1800 de taximetrişti. 450 sunt independenţi, ceilalţi, diferenţa o reprezintă firmele 
particulare de taxi. Legea spune clar - 4 la mia de locuitori. Daţi-mi voie să vă spun-sunt în cu 
totul de acord cu ceea ce spune domnul consilier Cristea, dar vă rog şi rog Primăria, atunci, să ne 
asigure locuri de parcare. Suntem enorm de mulţi. Şi aşa suntem, nu mulţi, foarte mulţi! La ora 
actuală, suntem peste 1200. Deci, vrem să se respecte legea! 4 la mia de locuitori! Noi, anul trecut 
am avut o discuţie cu Primăria, cu domnul primar şi am căzut de acord să... 
Dl.Dekany T:-Domnule preşedinte, concret, doriţi 800 sau 1200?  
Dl.Tomuţa D:-800 vrem! Noi ne-am întâlnit şi am stabilit atunci, în cadrul comisiei, în felul 
următor: să rămână cei 1200 şi pe parcurs, cum se vor retrage, sunt mulţi care s-au retras-persoane 
fizice, persoane juridice, s-au retras, au retras maşinile de pe piaţă şi vrem să rămânem 800.  
Dl.Moşneag O:-Deci, domnule preşedinte, am înţeles că dumneavaostră nu sunteţi de acord cu 
amendamentul propus de domnul consilier Cristea. 
Dl.Tomuţa D:-În nici un caz! 
Dl.Moşneag O:-Da. Domnule Cristea, vă rog! 
Dl.Cristea C:-Revin un pic. Sigur, dumnealui susţine interesele profesiei pe care o reprezintă şi 
face foarte bine, însă, noi trebuie să reprezentăm aici şi pe dânşii, dar şi pe clienţii dânşilor. Sigur 
că locurile de parcare sunt o problemă, dar sunt o problemă nu doar pentru taximetre, sunt o 
problemă pentru toţi cei care conduc maşini pe drumurile publice din Arad. Dar eu vă pot 
contrazice şi să vă spun că sunt ore din zi când cauţi un taxi şi sunt goale staţiile de taxi. Sunt 
goale. Deci, există şi momente de genul acesta. Iar noi avem nevoie ca aceste servicii să se 
îmbunătăţească. Nu cred că aveţi de ce să vă temeţi din punctul acesta de vedere, că sunt convins 
că reprezentaţi taximetrişti şi companii care dau servicii bune. Vă mulţumesc.  
Dl.Tomuţa D:-Vrem să se respecte legea! 
Dl.Moşneag O:-Domnule preşedinte, vă rog! 
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Dl.Tomuţa D:-Am înţeles! 
Dl.Moşneag O:-Bun. Acum, ca un personaj, îi dau dreptate şi domnului şi domnului. Dar, în 
cadrul comisiei, nouă ne-a fost explicat foarte clar următorul aspect-chiar dacă am susţine un 
amendament de genul până la 1200 de taximetre, datorită legislaţiei, a faptului că ei, atunci când 
vin la reautorizare, primesc pentru încă 5 ani, de fapt şi de drept, nu ai cum să mai elimini din ceea 
ce există acum-1200. De aceea, rugămintea ar fi să renunţaţi la amendament pentru că în fapt, în 
practică,  rămâne aceeaşi situaţie, chiar dacă am vota amendamentul acesta al dumneavoastră. 
Pentru că tot a mers aşa de bine şi frumos şedinţa de astăzi! Da. Datorită faptului că în momentul 
în care ei solicită reautorizarea, se dă pe o perioadă de 5 ani. Şi există o condiţie ca maşinile să nu 
fie mai vechi de 10 ani. Ori, toţi sunt cu maşini până în 10 ani vechime. Drept urmare, rămân tot 
1200. Degeaba am vota acest amendament.  
Dl.Cristea C:-Domnule preşddinte, rămân fidel principiului că o piaţă cât mai deschisă, generează 
servicii şi preţuri cât mai bune. Îmi păstrez amendamentul.  
Dl.Moşneag O:-Îmi pare rău, atunci trebuie să-l supun votului 

Cine este pentru? 
4 pentru(dl.Cristea, dl.Popa, dl.Dekany, dl.Moisescu) 

3 abţineri(dna.Hotăran, dl.Schill, dl.Şerb) 
12 împotrivă-19 consilieri prezenţi. 

Amendamentul domnului consilier Cristea a fost respins. S-au înregistrat următoarele voturi: 4 
pentru(dl.Cristea, dl.Popa, dl.Dekany, dl.Moisescu), 3 abţineri(dna.Hotăran, dl.Schill, dl.Şerb),12 
împotrivă-19 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Da. Mulţumesc. Deci, acest amendament nu a trecut. În continuare, au fost 
solicitate 5 amendamente în cadrul Comisiei Consultative. Amendamentul 1 şi 2 a fost eliminat 
sau s-a renunţat. Amendamentul 3, 4, şi 5 acestea rămân valabile. Şi pentru că v-a citit colegul 
Schill până acum la 2 puncte, la al treilea punct vă citesc eu, mai citesc şi eu! 
1-Articolul 19 din anexa 1 la proiectul de hotărâre se modifică:”Autorizaţia de transport se 
eliberează în condiţiile regulamentului de acordare a autorizaţiilor de transport în domeniul 
serviciilor de transport public local, aprobat prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Arad 
nr....”. Şi urmează să fie înregistrată.  
2-La articolul 20 din anexa 1, la proiectul de hotărâre, taxa de vizare a autorizaţiei de transport se 
modifică cu tariful de vizare a autorizaţiei de transport . 
3-La articolul 20, alineatul 2 din anexa nr.1, va avea următoul conţinut: “taxa de vizare a 
autorizaţiei taxi se achită anual la expirarea fiecărui an calendaristic de la data eliberării 
autorizaţiei taxi la vizarea anuală a autorizaţiei taxi transportatorul va prezenta contractul de 
dispecerizare valabil, vizat de asociaţia profesională reprezentativă”. 
4-Anexa 10 la regulament se modifică astfel: “se elimină punctul 1 şi se renumerotează toate 
celelalte” 1- devine:”taxei de eliberare, vizare a autorizaţiei taxi...120 lei. Şi mai există o 
rectificare de text, dar o voi expune după ce voi solicita votul pentru aceste 4 amendamente. Supun 
la vot  

Cine este pentru? 
17 pentru 

2 abţineri(dl.Moisescu şi dl.Şerb)-19 consilieri prezenţi 
Amendamentul domnului consilier Moşneag a fost aprobat, cu 17 voturi pentru şi 2 
abţineri(dl.Moisescu şi dl.Şerb)-19 consilieri prezenţi 
Dl.Moşneag O:-Mulţumesc. Următorul amendament doamna viceprimar.  
Dna.Pistru G:-Avem o modificare de text:-“se introduce capitolul referitor la sancţiuni, actualul 
articol 46-“încălcarea dispoziţiilor prezentului regulament constituie contravenţie şi se 
sancţionează potrivit dispoziţiilor Legii nr.38/2003, modificată, precum şi cu amendă de la 2000 la 
2500 lei pentru nerespectarea dispoziţiilor articolului 14.1  
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Actualul capitol 9 devine capitolul 10, din denumirea căruia se elimină cuvântul “tranzitorii”. 
Rămâne capitolul cu “dispoziţii finale”.  
Dl.Moşneag O:-Supun la vot amendamentul 

Cine este pentru? 
17 pentru 

2 abţineri(dl.Moisescu şi dl.Şerb)-19 consilieri prezenţi. 
Amendamentul doamnei viceprimar Geanina Pistru a fost aprobat cu 17 voturi pentru şi 2 
abţineri(dl.Moisescu şi dl.Şerb)-19 consilieri prezenţi. 
Dl.Moşneag O:-Şi acum, supun la vot proiectul de hotărâre, în ansamblu. 

Cine este pentru? 
16 pentru 

3 abţineri(dl.Cristea, dl.Şerb dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 
S-a adoptat Hotărârea nr.109 a  Consiliului Local al Municipiului Arad, în ansamblu, cu 16 
voturi pentru şi3 abţineri(dl.Cristea, dl.Şerb, dl.Moisescu)-19 consilieri prezenţi. 

45 
formare  privind deplasarea aleşilor locali în misiuni oficiale. 

S-a luat la cunoştiinţă. 
46 

Diverse 
1 

Dl.Cristea C:-Domnule preşedinte, dragi colegi, la precedenta şedinţă am făcut o interpelare, în 
mai multe puncte, referitor la situaţia imobilului, strada Corneliu Coposu, nu mai ştiu numărul, dar 
mă uit-este vorba de nr.24 C. Cunoaşteţi imobilul cu pricina. Şi am primit un răspuns, prin care mi 
s-a spus, ca să vă readuc aminte, am solicitat informaţii cu privire la modul în care s-a recepţionat 
această lucrare, în condiţiile în care autorizaţia de construcţie a fost eliberată pentru P+4E. Aş dori 
să vă citesc răspunsul primit de la serviciul de specialitate, o parte, doar, din răspuns-„recepţia 
lucrărilor s-a efectuat în data de 19.07.2007 pentru clădirea S+P+4E, fiindu-i necesară la notarea 
construcţiei în cartea Funciară. Pentru lucrările efectuate şi care nu erau cuprinse în proiectul 
tehnic avizat, beneficiarul a fost sancţionat contravenţional”. Din cunoştinţele mele de 
nespecialist, recepţia lucrărilor înseamnă, să zic, dacă doriţi, punctul esenţial al unei recepţii este 
constatarea faptului că ceea ce s-a făcut în teren, ceea ce s-a pus în operă, clădirea care s-a ridicat 
este conformă cu autorizaţia de construcţie. După părerea mea, avem de-a face cu un lanţ de 
ilegalităţi, începând de la această recepţie, total, în afara legii, care nu trebuia făcută. Deci, trebuia 
să se constate că nu s-au îndeplinit condiţiile prevăzute de lege, de autorizaţia de construcţie şi 
avem de-a face cu o notare în Cartea Funciară, bazată pe un document, care, nu ştiu cum să spun, 
dar nu respectă legea şi cu un lanţ de ilegalităţi, care au început în 2005. Vă reamintesc-prin 
schimbarea documentaţiei, în momentul în care aceasta a ieşit de la transparenţă şi înlocuirea ei cu 
altă documentaţie în mapa consilierilor. Eu n-am să sesizez nici un organ al Statului, încă eu cred 
că stăm bine la capitolul justiţie şi organele, parchetul se va autosesiza, după atâtea articole în 
presă. Însă, încă o dată revin cu această rugăminte către colegii din Consiliu să aprobe constituirea 
unei comisii speciale, în baza Regulamentului Consiliului Local al Municipiului Arad, care să 
emită o concluzie cu privire la această situaţie. Este foarte simplu să spunem că clădirea este sus, 
are deja 6 etaje, investitorul a investit etc. şi vom avea în continuare acest stil de lucru în 
municipiul Arad. Este momentul să punem punct acestui stil de lucru, mai ales în zonele şi la acest 
gen de lucrări care lasă urme, care distrug zone din Arad, care creează efecte pe termen foarte 
lung, care nu pot fi soluţionate. Îmi exprim consternarea pentru modul în care a fost posibilă 
recepţionarea unei lucrări total neconforme cu autorizaţia de construcţie. Mulţumesc. Vă rog să 
supuneţi la vot constituirea unei comisii speciale. Din punctul meu de vedere ar trebui să fie 
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condusă de către unul din viceprimari, să se regăsească membri din toate comisiile permanente, 
cred că  şi Comisia nr.2 trebuie să fie prezentă acolo. Cum consideraţi! 
Dl.Moşneag O:-Da. Am înţeles ce aţi spun dumneavoastră acum. Nu cred că în cadrul 
punctului”Diverse” am putea să supunem votului. Se poate discuta, dar nu putem să… 
Dl.Cristea C:-Deci, eu cred că colegii consilieri nu au  de ce să se teamă, dacă totul este legal cum 
se spune şi totul este în regulă, eu zic să se purceadă la formarea unei comisii, în baza Legii 
215/2001 şi în baza Regulamentului pe care noi l-am adoptat în prima şedinţă, care să primească 
un mandat foarte clar acum, ca în termen de o lună de zile, cât doriţi, 2 luni de zile, să emită un 
raport al comisiei, care să fie adus la cunoştinţa plenului Consiliului Local. Mulţumesc.  
Dl.Dekany T:-Vă rog să-mi daţi şi mie cuvântul! 
Dl.Moşneag O:-Desigur, înainte de a vă da cuvântul domnule Dekany, această propunere a 
dumneavaostră, domnule Cristea, sub formă de amendament,  a fost supusă votului în şedinţă de 
consiliu şi nu a trecut. De aceea zic, acum, cu atât mai mult, în cadrul punctului „diverse” nu 
putem să… 
Dl.Cristea C:-Mulţumesc. Deci, avem elemente noi, avem ipoteze noi. Avem mai multe 
informaţii, de data aceasta, în urma interpelării pe care am făcut-o în urmă cu o şedinţă. Nu cred că 
este mare lucru să supunem la vot. Sigur, propunerea mea poate să cadă. 
Dl.Moşneag O:-Am înţeles solicitarea, dar nu acum la „diverse”! 
Dl.Cristea C:-Domnule preşedinte, puneţi-o la punctul 42, atunci! 
Dl.Moşneag O:-Îi dau cuvântul domnului Dekany şi între timp o să mă documentez  

2 
Dl.Dekany T:-Dacă nu mă ascultaţi, nu vă vorbesc! Deci, eu nu ştiu dacă trebuie, nu sunt de acord 
cu propunerea domnului coleg, pentru că nu ştiu dacă trebuie făcută o comisie din consilieri şi 
viceprimari, care să răspundă de ceea ce trebuie să răspundă, cu tot respectul, executivul! Cred că 
executivul ştie ce a semnat, de ce a semnat şi în cazul în care sunt nereguli, organele competente 
nu au decât să constate! Nu ştiu de ce trebuie să revenim noi şi nu ştiu de ce ar fi o problemă a 
Consiliului Local modul cum se fac recepţiile la lucrările din Arad. Eu vă spun din start că nu 
doresc să particip la asemenea lucruri şi că sunt la al treilea mandat şi încă nu am întâlnit aşa ceva, 
ca o comisei formată, până la urmă din oameni care îi reprezintă politic pe arădeni, în primul rând, 
şi nicidecum ca specialişti, ca arhitecţi, etc , din întâmplare, sunt şi cei care au cunoştinţe, nu le 
contest cunoştinţele în domeniu, dar nu cred că este de competenţa noastră, atâta timp cât în 
executiv sunt specialişti şi îşi asumă, cred că, responsabilitatea pentru ceea ce semnează.  
Şi, dacă-mi permiteţi, trebuie să mă retrag, că  trebuie să fiu la ora 15,00 undeva şi am întârziat.  
Dl.Cristea C:-Vă puteţi exprima prin vot! 
Dl.Moşneag O:-Închei şedinţa, doar prin a da răspuns colegului Cristea–în conformitate cu 
Regulamentul după care ne desfăşurăm activitatea, este necesar un proiect de hotărâre.  
Dl.Cristea C:-Da. Mulţumesc că m-aţi pus la punct. Fac o declaraţie politică: consider că se 
doreşte ascunderea şi muşamalizarea ilegalităţilor comise la imobilul de pe strada Corneliu 
Coposu nr.21 C. Mulţumesc.  
Dl.Moşneag O:- Da. Mulţumesc. Dacă nu mai există alte….da, domnule Moisescu  
Dl.Moisescu C:-Nu voi lua cuvântul astăzi, deoarece nu este aici subiectul  
Dl.Moşneag O:-Bun. Am înţeles. Da. Domnule Schill are cuvântul. 

3 
Dl.Cristea C:-Numai puţin, să termin! Deci, am înţeles că avem nevoie de un proiect de hotărâre, 
doamna secretar, o să vă rog să-mi daţi tot concursul, conform legii, să-l întocmesc! Mulţumesc! 

4 
Dl. Schill G:-Îmi permiteţi să rog executivul Primăriei, care răspunde de situaţia…, deoarece 
cetăţenii din Pârneava, de pe străzile Eftimie Murgu şi de pe Liviu Rebreanu, ne roagă foarte 
frumos, că în anul 2008 au fost schimbaţi stâlpii care susţin cablurile electrice şi lămpile pentru 
iluminatul stradal de pe aceste străzi şi care sunt înclinaţi de la 5 până la 10 grade, deja şi caută să 
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fie susţinuţi doar de cablu şi sunt în situaţia de a se pur li simplu, după un an de zile, s-au înclinat 
toţi stâlpii de pe aceste străzi. Rog ca executivul să ia măsuri, să vedem, să nu avem vreun 
accident sau dacă este în garanţie încă lucrarea, că s-au săpat gropile şi nu s-au betonat stâlpii. S-
au băgat în pământ, neafânat şi acum stâlpii toţi au început să se lase la diferite grade, deja, până la 
10-15 grade chiar. Mulţumesc. 
Dl.Moşneag O:-Dacă nu mai există alte luări de cuvânt, vă mulţumesc pentru participare şi felul 
cum v-aţi comportat în cadrul şedinţei de astăzi. La revedere.  
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